

國立成功大學

111學年度碩士班招生考試試題

編 號： 219

系 所： 創意產業設計研究所

科 目： 創意產業概論

日 期： 0220

節 次： 第 2 節

備 註： 不可使用計算機

編號：219

國立成功大學 111 學年度碩士班招生考試試題

系 所：創意產業設計研究所

考試科目：創意產業概論

考試日期：0220，節次：2

第 1 頁，共 1 頁

※ 考生請注意：本試題不可使用計算機。請於答案卷(卡)作答，於本試題紙上作答者，不予計分。

**Short Essay Questions:**

**Please answer the following three essay questions in English with 300 words maximum each.**

簡答題：請各以三百字內、以英文短文回答下列問題：

1. **Based on specific industries examples, consider in what aspects that the ‘creative industries’ differ from the ‘traditional industries’? (30%)**

「創意產業」與「傳統產業」之差異面向為何？請以相關產業舉例說明之。

2. **What is the relationship between the ‘creative industries’ and ‘design’? (30%)**

「創意產業」與「設計」之關係為何？

3. **Based on your own observation, what creative producers could do for the new normal life after the pandemic, please ‘design and draw’ a 2030 future scenario of any new kind of lifestyle (40%)**

依你/妳個人觀察，創意工作者能為新冠疫情後的新常態生活做些甚麼呢？請設計並畫下一項 2030 年未來生活情境的新樣貌。